
Zápis z mimořádné porady vedení konané dne 14. 1. 2016 

Přítomni: Regner, Dostál, Rebok, Křenek, Bartošek, Matyska, Šrubařová, Malinka, Dostál, Novotná 

Buršíková, Hrtoňová 

Omluveni: Kohoutková, Vičar 

1. Prezentace Niny Hrtoňové  

– Proběhlo mimořádné jednání kolegia, jehož účelem bylo rozhodnout, zda ústav podpoří 

projektový záměr Niny Hrtoňové na koordinaci grantového projektu EU, který je zaměřen na 

e-learning.  

– Jako odpověď na otázky, které zazněly na pondělním kolegiu, přednesla Hrtoňová prezentaci, 

předložila materiály stručně shrnující základní myšlenky a cíle zamýšleného projektu.  

– V následující diskusi byly konstatovány závažné překážky podání projektu v navrhované 

podobě:  

o Nevyjasněný vztah mezi textem výzvy a vlastním záměrem projektu; ten nereflektuje 

požadavky výzvy. 

o Malý počet partnerů s nedostatečně definovanými činnostmi; chybí partneři explicitně 

ve výzvě zmínění. Vzhledem k očekávanému rozpočtu zadavatelem výzvy lze 

očekávat, že předpokládá podstatně vyšší počet partnerů než pouhé tři. Chybí rovněž 

jasné vymezení rolí partnerů a jejich nezpochybnitelný přínos k projektu; řada 

typových partnerů dle výzvy chybí.  

o Zcela chybí garance partnerů pro „very large pilot“, požadovaný zadavatelem výzvy; 

žádný z uvažovaných partnerů toto nesplňuje, neexistuje ani předběžná reálná 

spolupráce, splňující tento požadavek. 

o Není jasné, co má být inovativním prvkem, který je schopen přesvědčit budoucí 

hodnotitele projektu.   

o Technické a technologické řešení je třeba mít hotové již nyní, ve dvouletém projektu 

není prostor pro jeho vytváření, tak mají být vyvinuté technologie nasazeny. 

o Řada nápadů a myšlenek je zajímavá, ale projekt tohoto druhu vyžaduje aspoň rok 

intenzivní přípravy. Nápady vyžadují podrobnější rozpracování, lépe cílené na 

parametry výzvy, vše podložené odpovídajícími expertizami.  

o Dostál navrhl cílit nápady na jiný druh projektu, věnovat více času pečlivé přípravě a 

zajistit si včas osobním jednáním zahraniční partnery.  

– Ředitel konstatoval, že záměr není v současné chvíli a navržené podobě uskutečnitelný, počet 

zvažovaných partnerů je příliš malý a zdaleka nepokrývá všechny požadavky zadavatele, a 

proto nemůže být ze strany ústavu podpořen; kapacity pracovníků ústavu nemohou být 

přípravou blokovány. 

 

2. Ostatní 

– Dr. Peňáz požádal o navržení vhodné osoby do pracovní skupiny pro bezpečné distanční 

vzdělávání pracovníků Generálního ředitelství vězeňské správy ČR. Za ústav se do skupiny 

zapojí T. Rebok.   

 

Zapsala:                                         Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska 

        Ředitel ÚVT 


